
  
   
Maastricht, 26 maart 2024  

  
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Maastricht  
Email: griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
Betreft: evenementen Stadspark en Tapijnpark 2024 en volgende jaren  
  
 
Geacht College,  
  
Sinds begin dit jaar (per 1-1-2024) is een nieuwe geactualiseerde 
evenementen verordening en beleid van kracht.  De Bewonersvereniging 
Jekerkwartier nam hiervan met belangstelling kennis en verwacht er veel 
van. Het is goed dat daarin wordt gezocht naar een afweging van 
belangen van wie evenementen organiseert, evenementen bijwoont en 
wie er hinder van kan ondervinden. Heel goed is het dat eindelijk meer 
normen zijn gesteld die oren van bezoekers en aanwonenden beschermen. 
Ook vertrouwen wij erop dat de handhaving daarvan in orde komt en 
blijft.  
 
Al eerder -op 28 november 2023- werd het evenementen programma 
2024 vastgesteld. Een programma dat -in ieder geval procedureel- nog 
gebaseerd was op de oude regeling.   
 
Niettegenstaande die vaststelling vragen wij uw aandacht voor een 
tweetal voor onze buurt opgenomen evenementen die in mei zullen 
plaatsvinden en waarover vanuit onze buurt al vaak gereclameerd werd: 
Het motoren event bij het Tapijnpark en het Trek festival in het 
Stadspark.  
Beide evenementen zijn volgens ons niet in overeenstemming zijn met 
aard, doel en functie van de betreffende Stadsparken als groen-, natuur-, 
rust- en uitloopgebied.  
 
Het motoren event “The distinguished gentlemen ride” 
  
Gezien onze eerdere opmerkingen over de overlast van dit evenement op 
het Tapijnpark hadden wij niet verwacht dat dit hier opnieuw en niet op 
een andere locatie zou plaatsvinden. Het betreft immers een feest voor 
motorliefhebbers dat lucht ernstig vervuilt en bovenmatige geluids- en 
gehoorschade veroorzaakt. Dat dit evenement ook in 2024 (19/05/24) 



weer doorgaat op het Tapijnpark was voor onze buurt ronduit een bittere 
pil. Wij verzoeken u in ieder geval daaraan bij de huidige vergunning extra 
aandacht te besteden en met name de routering van de “ride” zodanig 
aan te laten passen dat de te ondervinden overlast voor bewoners van het 
centrum geminimaliseerd wordt.  
 
 
Het trek foodtruckfestival (21/05/24 - 27/05/24)   
 
Al langer roept dit jaarlijkse foodtruckfestival vragen op en wordt erop 
gewezen dat deze locatie voor zo’n evenement volstrekt ongeschikt is. 
Trucks en toestellen voor het bereiden van voedsel vervuilen de lucht.  De 
volledige afzetting en aantasting van het park, de op- en afbouw en vooral 
drukte en muziek tijdens de festivaldagen vormen een grote belasting 
voor de omgeving en flora en fauna en maken regulier parkbezoek voor 
bewoners onmogelijk. Wij verzoeken u ook hier ervoor te zorgen dat de 
nieuwe normen en handhaving het komende seizoen minder hinder 
toelaten. 
 
 
De toekomstige programmering 2025 ev.  
 
Voor deze beide evenementen verzoeken wij u met klem deze vanaf 2025 
niet meer in de Stadsparken te laten plaatsvinden maar op beter 
geschikte locaties. Behalve dat de direct omwonenden veel hinder van 
deze evenementen ervaren, wordt de verblijfskwaliteit, natuur- en 
dierleven van zowel het Stadspark als het Tapijnpark door deze 
activiteiten ernstig aangetast en belemmerd. Uitsluitend activiteiten die in 
overeenstemming zijn met in de aard en functie van het park zijn daar 
verantwoord toe te laten. Zoals kleinschalig, rustig recreatief en natuur 
georiënteerd gebruik. Ook in onze inbreng voor de omgevingsvisie wezen 
wij nog daarop. 
 
  
Met vriendelijke groet,  
 
Bewonersvereniging Jekerkwartier 
 
Marijke van Lierop (voorzitter)  
Wouter Mulder (bestuurslid) 
 


